

## **Notulen Algemene Leden Vergadering 10-10-2018.**

RK, KB, NO, EL, JvB2, AJ, SK, QV, KV, NdB, MC, AL, MvT, JB, JvB, JD, LD, SdK, JS, SvO, RB, LH, MB, MP, JW, JO, DK, CT, MvdB, WdB, ST, TS

Totaal aanwezig: 32

### **1. Opening**

20:06

### **2. Goedkeuring Agenda**

Agenda Goedgekeurd, geen opmerkingen.

### **3. Goedkeuring vorige notulen**

JS: Is het niet duidelijker om bij aanwezigen de volledige namen te gebruiken?

JvB2: Mag niet ivm AVG.

SK: Je mag alleen initialen, anders mag je niet publiceren.

RK: Vorig jaar ook alleen met initialen, voor voluit schrijven moet iedereen van te voren getekend toestemming geven, dit wordt te veel gedoe.

WdB: Er zou uitsluitel worden gegeven over de vraag naar aanleiding van vorig Weekend

Weg: wat wordt er gedaan met het geld dat over was? Hier heb ik nog niets over gehoord.

JvB2: Dit komt bij resultatenrekening aan bod.

### **4. Mededelingen**

SK: De verhuizing en nieuwe SooS is aan het SAS, maar wat betreft het Omnihok, dit is twee weken geleden bouwkundig opgeleverd. Bij de SooS moet er nog een bar worden gebouwd. In het Omnihok moet alleen nog worden geschilderd. Meeste van het oude meubilair gaat mee.

MP: Waarom hebben jullie een nieuwe bank nodig? Er zijn er toch al twee?

JvB: Die zijn afgeleefd.

SK: Nog andere vragen?

JvB: Is alles bekostigd door school?

SK: Ja.

JS: Wanneer gaan jullie naar het nieuwe Omnihok?

RK: Tegelijk met de SooS verhuizing.

### **5. Ingekomen stukken**

Geen ingekomen stukken. Oh, toch wel, de schoenentax.

RK: Ik mag ook een keer wat zeggen. Jullie kennen me als typemiep, maar ik heb een assistente. Er gaat wat rond over een zogeheten schoenentax. Ik heb er wakker van gelegen, misschien is het mijn eigen schuld dat ik het weer opbracht. Lieve schatten, ik vraag straks decharge aan, maar ik zal nooit aan je Nikes komen, WdB. Dit is mijn uitspraak en daar moeten jullie het mee doen.

### **6. Jaarverslag 2017-2018**

SvO: Uit interesse: Is er schriftelijk toestemming gegeven vanuit jullie voor het noemen van jullie volledige namen in dit verslag?

SK + RK: Dit staat nog niet online.

MC merkt een rekenfoutje op bij het aantal leden.

Daarnaast merkt MC op dat er wat betreft de introductieweek vorig jaar ook geen bellijst was.

SK: Nee klopt, het jaar daarvoor.

JW: Ik zou eruit halen dat we geen inschrijvingen hebben ontvangen → Niet ontvangen inschrijvingenlijst. Je kan wel erin zetten dat dit door de AVG komt.

JvB vraagt of IC 4 havo mensen heeft gebeld.

MC reageert hierop dat dit te weinig oplevert.

SvO geeft een compliment wat betreft de promotie van de introductieweek en het werven van alle nummers.

Applaus volgt.

MB merkt een typefoutje op in het feit dat er veel nullen meedoen die geen lid zijn van Omnivas, er stond "wel lid van Omnivas".

MC geeft aan dat de wintersport in het jaarverslag mist. Waarop SK bemerkt dat die er inderdaad nog in moet.

NdB vraagt of het klopt dat er op maandag 8 oktober geen korting bij de Stapper was. Dit blijkt te kloppen i.v.m. een groot feest (Alkmaars ontzet).

De SooS is geen eigendom van het SAS, maar van school. Het SAS huurt de SooS van school.

LD: Wat is interflow?

RK: Bedrijf in Wieringerwerf, vooral technisch. Zorgt onder andere voor schone ruimtes.

JS: C2C is dat alleen intro of ook buiten intro?

SK: Zelfde als loopbaan eigenlijk, hoofdsponsor met de wens om mensen te trekken.

MB: Is C2C zo'n grote sponsor dan?

JvB2: Het ligt aan hoeveel mensen er gaan werken, want er is een variabele inkomst voor het aantal mensen dat er gaat werken: hoe meer mensen, hoe meer geld. Voor stagiaires krijgen we een vast bedrag.

MP: Je hebt nu alleen sponsors die bekend zijn. Welke onbekenden hebben jullie in gedachten?

JvB: Dat is puntje beleidsplan.

SdK: Hoe weten wij hoeveel mensen er bij C2C gaan werken? Is dat op goed vertrouwen?

JvB2: Ja, dat is op goed vertrouwen. We krijgen een lijst met mensen die er werken en dan moeten wij kijken of iedereen die wij geleverd hebben erop staat. De kans dat mensen er gaan werken is best groot, het betaalt goed en je kan je eigen uren indelen. Ideaal voor studenten dus.

MB merkt op dat er bij het verwerken van de AVG ook goed moet worden aangegeven dat je nauw hebt samengewerkt met Inholland.

SdK: Staat erin inderdaad.

RB aan JvB2 en SK: hebben jullie al wat gedaan met iVent crew?

SK: Dit is ook weer beleidsplan.

JW: Voor EHBO dingen: Contacten jullie dit jaar op tijd?

AJ: Ja, I'm on it.

LD: Waarom is er wel Google Calendar en geen iOS?

RK: Je kan je Google Calendar linken met iOS.

JvB2: Ik zet de link van de Google Calendar op de website.

JW: Dingen die voor mij interessant zijn, kan ik niet op de site vinden. De website moet actueler worden.

JvB2 beaamt dit en dit zal worden opgepakt.

LD: Jullie hebben dit jaar een start gemaakt met digitaliseren van documenten, maar wat hebben jullie precies gedigitaliseerd?

JvB2: De dropbox die jullie hadden kunnen we nergens vinden en we missen dus heel veel documenten.

LD: Gooien jullie ook papieren weg na het digitaliseren?

SK: Ja, hier zijn we zoveel mogelijk mee bezig.

CT: Waar heb je over gebrainstormd en wat is actiever geworden?

RK: Dit was met betrekking tot de RVO.

SvO: RVO moet meer naamsbekendheid krijgen, zodat mensen weten dat de mogelijkheid tot RVO er is.

RK: Ja, dat willen we gaan doen, maar we moesten eerst peilen of RVO nog doorgaat.

SK: Er is een plan om RVO bekender te maken.

JvB: Hebben jullie iets gedaan aan betaalde FB promotie voor de introreünie?

MC: Nee, was niet nodig.

SvO: Is er nog terugkoppeling geweest met school over geluidsoverlast?

SK: Ja, school had niets over de geluidsoverlast te zeggen, het was een van de betere jaren van de intro, ook volgens school.

MC: Is het handig om erbij te zetten dat we ook een reservelijst hebben gebruikt? Uiteindelijk hadden we meer inschrijvingen, waardoor we mensen die uitvielen konden vervangen door mensen die op de reservelijst stonden.

SK: Dit was niet heel erg relevant.

JvB: Zijn er verboden uitgedeeld? Zo ja, op wie en welke gronden?

SK: Wie mogen we niet zeggen vanwege de AVG, maar er zijn 2 verboden gegeven tijdens intro. Ze hebben nu een verbod om te komen naar de introreünie, de introquiz en de introductieweek volgend jaar inclusief daar de introreünie en introquiz van. Je mag namelijk een verbod geven voor 8 feesten.

MvdB: Omnivas mag tot 8 weken verbod geven en niet langer?

JvB: Zonder toestemming van de rest 8 weken, als het langer is, mag betreffende persoon bezwaar aantekenen en dan moet het door de ALV heen.

MB: Als je de macht hebt om 8 weken verbod te geven, heb je niet direct ook de macht om verboden te geven voor een bepaald aantal feesten.

JvB: Dit vraag ik me dus ook af. Volgens mij staan jullie hier niet mee in jullie recht.

AJ: We gaan het nakijken, komt goed.

RK: We moeten dus tegen de tijd van de nieuwe introductieweek een brief sturen naar betreffende personen waarin staat dat zij de betreffende activiteiten niet aanwezig mogen zijn.

JvB: Graag de volgende ALV antwoord/uitsluitel geven.

JS: Heeft het SAS hier nog wat mee gedaan?

CT: Vertellen we niets over.

Eind jaarverslag.

## **7. Resultatenrekening 2017-2018**

JvB2: Ik begin kort met het resultaat. Het resultaat is tot 1 september. Hierna zijn er nog dingen binnengekomen of uitgegeven, maar deze staan dus niet in deze resultatenrekening. Neem dit dus even mee. Zijn er vragen over de posten?

SvO: Is er 0 sponsoring geweest?

JvB2: Ja.

MB: Per post vragen stellen.

DK: Vraag over crediteuren debiteuren: je zegt dat ze nog niet binnen zijn gekomen, dit betekent dat je ze er dus niet op mag zetten.

MB: Ze staan er dus nog niet op.

### Contributie

JS: Je contributie heb je 8000, hoe kan je meer ontvangen dan wat je begroot hebt?

JvB2: omdat er leden zijn die zich uitschrijven en dan niet betalen.

### Sponsoring

SvO: Hadden jullie een sponsor in je hoofd toen jullie 1000 euro begrootten?

JvB2: Ja, we hadden KW nog in ons hoofd.

AJ: We zijn er ook echt wel mee bezig.

JvB2: C2C gaat pas dit jaar in.

### Overig

JvB: Waar komen die vandaan?

JvB2: van posters en dat soort kleine dingetjes die worden betaald.

### Bestuur

MvdB: Wat houdt dit in?

JvB2: Mogen wij een uitje van doen.

MvT: Waarom heb je een minbedrag van 35?

SvO: Je hebt minder uitgegeven, dus houdt geld over.

### Verzekeringen

LD: Zijn deze aangepast naar het aantal leden?

JvB: Bestuur is verzekerd, leden niet.

JvB2: Jawel, volgens mij 2 miljoen totaal. Volgens mij is hier alleen geen aantal leden aan verbonden.

JW: Als een lid van Omnivas schade maakt, kan dit dan via de verzekering gaan (Bus tijdens Intro)?

JvB2: Dit kunnen we wel even uitzoeken, ben ik niet achteraan gegaan.

#### Kantoorartikelen

CT: Hoezo zo veel meer?

JvB2: Alles wat we hebben verdwijnt, niettangen, pennen, alles. Bijvoorbeeld met een introquiz, etc.

CT: Maar dit had je vorig jaar toch ook?

JvB2: Ja, ik heb hem dit jaar volgens mij ook verhoogd.

#### EHBO/BHV

Hier komt nog een bedrag van terug, van school en van mensen die een herinnering hebben gekregen dat ze nog moeten betalen. Je zal net aan niet aan de 1000 komen.

#### FAC

Er is nu geld over bij FAC feesten, kunnen we dit niet uitgeven aan promotie of dergelijke?

#### IC 2017

Alles wat nog van de vorige intro op dit jaar terecht komt. Je zit ongeveer op 2,5 duizend.

WdB: Wat is er met het overige geld van Weekend weg gebeurd?

JvB2: Het tweede weekend weg had je meer begroot geld, omdat er over was van het eerste weekend weg. Maar wat is je vraag?

WdB: Wat gebeurt er met het geld dat is overgebleven? Er is dus geld te veel betaald door de leden: 400 euro.

JvB2: Er is minder uitgegeven dan begroot. Maar ik kom hier straks nog op terug.

JS: Is het komende weekend weg de aanbetaling al meegerekend?

JvB2: Nee, die is nog niet meegerekend.

SvO: Het geld is dus gebruikt voor het nieuwe weekend weg?

JvB2: Nee.

JW: De weekend weg uitgave is fout. Moet 1200 zijn.

JvB2: Er komt extra budget voor wintersport, dit gaat weg bij weekend weg. Dit is geld van het SAS.

JS: Voor de bouw ga jij geen geld reserveren?

JvB2: Nee, hebben we niet gedaan, komt zo weer terug.

#### Gecorrigeerde resultaat

Is met de getallen die aan de zijanten stonden er al in verwerkt. We hebben 2,5 duizend euro meer ingekomen dan uitgegeven. Hier worden waarschijnlijk nieuwe Intro tenten van bekostigd. Hier gaan we naar kijken en dit wordt dan met de ALV waar we het kostenplaatje volledig hebben besproken.

JvB: Ik ben het er totaal niet mee eens. Je wil dadelijk nieuwe tenten kopen, maar er zijn meer tenten dan er worden gebruikt. Gooi dan de slechte weg.

JvB2: Ze zijn allemaal slecht.

SK: Sommige zullen misschien geïmpregneerd worden, anderen gemaakt en andere nieuw gekocht.

JS: Er zullen tweedehands tenten worden gekocht en dan zijn ze weer binnen no time kapot.

JW: Gooi niets weg, leg ze apart en maak ze in geval van nood.

MC: Goedkoopste alternatieve idee: Bring your own tent.

MP: Jullie hebben geprobeerd de tenten te verhuren, maar dit is niet goed gelukt. Wil je dit met eventuele nieuwe tenten weer doen?

JvB2: We willen het proberen, maar zolang er niet gehapt wordt, wordt er niet gehapt.

JvB: Het tweede weekend weg is de contributie verhoogd. Dit was eigenlijk niet nodig en wordt in de eigen zak van Omnivas gestopt.

JvB2: Het blijft binnen de vereniging. We stoppen het niet in eigen zak.

JW: Als je zo beredeneerd, heb je 350 euro over, maar misschien sta je het volgende weekend weg wel in de min.

LD: Als er teveel wordt uitgegeven, moet je achteraf ook niet meer gaan betalen.

AJ: Waar hebben we het over? Wat krijg je voor het geld?

MC: Ik vind dat het eigen risico is dat je geld misschien niet in zijn volledigheid wordt uitgegeven. Ik snap JvB zijn punt, maar we moeten dit laten.

WdB: Waarom is er vorige keer verteld dat er nog werd verteld wat er nog met het geld wordt gedaan?

JvB2: Wordt nu gedaan.

WdB: Waarom moet ik er zo lang op wachten?

JvB2: Omdat het binnen de ALV werd besproken en nu nog steeds. Ik heb ook even met WdB gesproken. Tot zo ver: Dit weekend weg zal de contributie waarschijnlijk minder zijn.

## **8. Balans 1 september 2018**

SK weet niet hoe een laptop werkt.

JvB2: We gaan weer alles af.

### Munten

JW: Is het niet handiger om te vergelijken met vorig jaar?

MB: Dat maakt niet uit. Als het goed is, is het 2,5 duizend euro meer dan vorig jaar.

JvB2: Sommige bedragen zullen nog binnen moeten komen.

### Vaste activa

Geen vragen.

RB: Shirts staan hier niet op en zijn niet betaald?

CT: Worden door SAS betaald.

MB: Weten we wat de factuurwaarde van shirts is? Die moet hier wel degelijk op komen te staan.

JO gaat de factuur doorsturen naar JvB2. Dit bedrag moet dus ook nog op de balans. Het introresultaat gaat dus nog een stuk naar beneden, waardoor het totale resultaat ook nog wat naar beneden gaat.

## **9. Voorlopig resultaat Intro 2018**

JO presenteert deze.

### Deelnemers

158 deelnemers en 16 machtigingen. Deze zijn ook meegenomen in de resultatenrekening.

Geen vragen over sponsors.

LD: Hoe kunnen de barinkomsten zoveel lager zijn?

JO: Vorig jaar was er begroot op 2100 euro. Dit is verlaagd naar 1500, omdat we minder nullen zouden hebben.

TS: Bierprijs inkopen was gestegen.

MB: Houd er volgend jaar rekening mee dat je een stijging in een bierprijs inkoop meerekent in je begroting.

JO: Pallets was een fout van ons.

LD: Komt dit door zoveel nullen?

MC: We hebben geen gratis pallets gehad, die hadden we vorig jaar van BK. Maar deze dingen zijn megaduur.

SK: We hadden alles gratis kunnen hebben, maar we konden ze nergens stallen. School deed hierover ook vrij moeilijk.

### Onvoorzien

JO: 3 wasbakken besteld bij Hekeltje, was niet begroot.

1 Applaus voor RB voor het besparen in kosten.

MB: Je kan niet wegstrepen. Je kan niet wat je begroot hebt ineens weghalen.

JO: ik heb de oude nog. Ik zal 'm aanpassen. Ik had alles bij elkaar gepakt en onder het kopje eindfeest DJ, licht en geluid gezet.

Beveiliging aankomst nullen: Die hebben ons gematst voor dat ene uurtje.

JW: Is beveiliging hier ook voor bedankt? Er zijn wel vaker gunsten verloren omdat ze niet waren bedankt.

JO: Heb je zeker gelijk in.

Fustenrace is overlegd met penningmeester van SAS. Alles wat gebruikt is, wordt gesplitst.

Applaus voor DK.

250 euro winst door de intro.

## **10. Kascontrole 2017-2018**

MB aan het woord. Ik ben samen met FW en hoe heet ze ook alweer, LD, kascontrole. 2 of 3 keer per jaar wordt de kas gecontroleerd. Klopt de boekhouding? Van te voren zijn de resultaten en begroting gecontroleerd en dit hebben wij goed bevonden.

## **11. Decharge aanvragen bestuur**

SK: We hebben gezien wat er uitgegeven is en dergelijke. Het bestuur van dit jaar wil graag aftreden en het nieuwe bestuur wil zo aantreden. Alle nieuwe bestuursleden zijn ingewerkt en we hebben er het volle vertrouwen in dat zij het perfect gaan doen. Er gaan drie mensen uit dit jaar: RK, KB en ikzelf, SK. Er komt een heel nieuw bestuur: QV, JvB2 blijft, AJ, NO en EL. Althans dit hopen we.

MB: Wat is decharge?

SK: Dat we niet verantwoordelijk worden gesteld voor wat het nieuwe bestuur komend jaar doen.

JvB: Dat je er niet op kan worden herroepen.

SK: Mogen wij decharge aanvragen aan het bestuur.

JvB: Iedereen die tegen decharge van huidige bestuur is, doe je hand omhoog.

ST: Ik houd van SK.

WdB: Ik vind het heel vervelend dat de Rabo weg is als sponsor.

SK: Mag ik alle handen zien die voor zijn?

Het huidige bestuur is uitgestemd.

NO: SK, KB en RK, kom even naar voren. Wij hebben presentjes voor jullie.

Cadeautjes worden uitgedeeld aan oud bestuur door NO namens, hopelijk, nieuwe bestuur.

RK, SK en KB bedanken kort.

## **12. Verkiezen nieuw bestuur**

QV stelt zichzelf voor. Zit in tweede jaar van TBK, loopt al langer rond wegens WTB. Loopt al sinds vorig jaar mee met Omnivas. Heeft Vixit gedaan en houdt marktplaats bij. Tevens weekend weg commissie contactpersoon voor aankomend weekend weg. QV heeft sinds kort ook agenda's voor vergaderingen gemaakt en vergaderingen geleid. Hij houdt graag overzicht en luistert goed naar anderen. Dit was zijn pitch.

JvB2 stelt zichzelf voor. Zit in derde jaar van TI. Derde keer verkiesbaar stellen. 1 keer algemeen bestuur, 2<sup>e</sup> keer penningmeester, liefst dit jaar weer penningmeester. Contact persoon 8 oct. Vereeniging. Verder niet zo heel veel te vertellen. Hij wil graag op zoek naar nieuwe penningmeester, want blijft komend jaar niet.

Het verhaaltje van AJ gaat nu beginnen: ze is AJ en derdejaars en 2,5 jaar actief in verschillende commissies. Wat ze allemaal heeft gedaan is de privacy wetgeving en Vixit overgenomen en de cursussen geregeld en doet de Omniflits en net zo als de rest bezig met de sponsors ze wil zich verkiesbaar stellen voor secretaris maar toch alleen als bestuurslid en is ingewerkt door RK en heeft inschrijvingen verwerkt. Maar wat gaat ze doen met de communicatie tussen het SAS en Omnivas vraagt onze lieve JvB; AJ heeft al veel contact naar het SAS toe vanuit het FAC en dat verliep heel erg goed en wilt het voort zetten.

Iedereen lacht en juicht. Ze blijft wel in het FAC maar draagt het voorzitterschap over naar KV en blijft contactpersoon.

EL stelt zichzelf voor. 2<sup>e</sup> jaar elektrotechniek. Vergadert vanaf eind januari mee. Staat altijd goed klaar voor het helpen van mensen. Zet zich ook in voor sponsors. Bellen, mailen en desnoods langsgaan. Als communicatie naar SAS toe: Altijd voor iedereen klaar staan en als je iets nodig hebt, kan je mij altijd bereiken. Niet alleen via app, maar ook door te bellen. Ik wil me goed in gaan zetten voor Omnivas.

NO stelt zichzelf voor. 2<sup>e</sup> jaars student business studies, in 1<sup>e</sup> jaar FAC gedaan. Hartstikke leuk om te organiseren, feesten beter te maken etc. Half jaar later de vraag van SK of NO ook bij Omnivas wilde komen. C2C geholpen bij Omnivas. Contact gehad met passponsors en contact met Inzowijs. Komend jaar nog heel veel voor Omnivas betekenen en doen. Communicatie SAS en Omnivas: zolang er een doel is, vind ik dat de communicatie niet per se hoeven te verbeteren, maar zo laten, zolang zelfde doel voor ogen is.

Uitleg stemformulieren en pauze.

### **13. Pauze**

JD wint de prijs voor mooiste ALVagendasneeuwvlokje.

### **14. Uitslag stemming**

QV: 2 onthouden, 2 tegen, 28 voor.

EL: 5 onthouden, 1 tegen, 26 voor.

JvB2: 2 onthouden, 1 tegen, 29 voor.

NO: 4 onthouden, 1 tegen, 27 voor.

AJ: 2 onthouden, 4 tegen, 26 voor.

### **15. Beleidsplan 2018-2019**

JW en LdR: Hoe willen jullie nieuwe bestuursleden gaan werven tijdens de intro?

SvO: Hoeveel leden hebben er zich nieuw ingeschreven dit jaar?

AJ: Ongeveer 98.

JS: Hoe staat het met de introaftermovie?

AJ: Daarvoor moet je bij ER zijn. Die is daar mee bezig.

JW: Hebben jullie een introflyer verstuurd dit jaar?

AJ: Ja, bij de brief van Inholland.

JW: let op de namen in het beleidsplan: deze kan je veranderen door initialen of functie.

SvO: Vergunningen: over welke vergunningen gaat het hier?

QV: De algemene. Feesten tot 23:00 en dergelijke. Niet alleen over intro.

JvB: C2C is aangedragen als sponsor. Gaan jullie hier per sponsor naar kijken of doen jullie een algemene periode sponsor?

JvB2: Per sponsor.

JvB: Ben je niet bang dat elk bedrijf dan hele andere prijzen gaat geven.

MB: Je moet opletten dat je een sponsor niet voor 1000 euro een hele wereld verkoopt. Je kan dan nooit meer groeien met een sponsor. Op die manier ga je jezelf uit de markt werken.

JS: AdJ droeg Omnivas in onze tijd aan bij bedrijven. Misschien een idee voor jullie om dit ook te doen?

QV: Ja, bedankt voor je bijdrage! Gaan we doen.

JW: Hoe was het met Interflow?

RK: Goed, ik heb 'm ingezet op 3000 euro.

MB: Hebben jullie het voor de buitenwereld ook over hoofdsponsors? Want zo niet, kan je dat ook nog aandragen, dat je mensen als hoofdsponsor noemt voor meer geld. Laat ook zien wat er dan gebeurt met een sponsor.

De website gaat qua styling niet veranderd worden → Haal "verandert per look" dan weg.

JvB2: Alles op de website gaat worden omgegooid, zodat introadmin kan worden geïntegreerd op de website.

SvO: JvB2, ga je dit jaar zorgen dat de website klaar is of ga je iemand hier op inwerken? Omdat je volgend jaar stopt.

JvB2: Ik probeer een vaste ICTcommissie te vormen, zodat deze dit kan regelen.

LD: Misschien kan je proberen op de ICT afdeling dit te koppelen aan een opdracht?

JvB2: We willen eigenlijk proberen dat het wat simpeler wordt, zodat mensen zonder verstand van ICT ook weten hoe ze ermee om kunnen gaan.

JS: Er waren dit jaar best veel mensen die hadden meegedaan aan de intro die in de TI studies zit. Kan je deze mensen meevragen?

LH: Kan je niet een oproep doen in je Omniflits, op je website of op Facebook?

JvB2: Ik wil in de studievereniging ook gaan kijken of ik mensen kan vinden.

Weekend weg

JW: is er niet een optie om op een andere manier aan te melden?

QV: Hier zijn we inderdaad al naar aan het kijken.

Wintersport

JvB: Gaan jullie controleren of mensen van de wintersport Omnivas lid zijn?

MC: Ja, gaan we controleren.

Intro

MB: Verwacht je dat je het Waagplein dit jaar weer kan gebruiken?

AJ: Nee, wordt het niet.

MB: is het Canadaplein dan niet een beter idee?

AJ: Ook dat plein kon dit jaar niet.

JW: Gaan jullie over deze locatie in gesprek of is dit alleen bij de vergunningaanvraag?

AJ: Wordt waarschijnlijk wel een gesprek

Niemand tegen het beleidsplan. Beleidsplan is unaniem goedgekeurd.

## **16. Begroting 2018-2019**

Bovenaan begroting staat "Begroting 2017-2018". Dit wordt veranderd in "2018-2019". Dit jaar twee begrotingen. Eentje met contributie op 20 euro, eentje met contributie op 25 euro. De contributieverhoging staat in de statuten of huisregels, maar ze verwijzen naar elkaar. Beide begrotingen worden doorgenomen. Dan wordt er gestemd over een huisregelwijziging over hoogte contributie. Naar aanleiding daarvan gaan we terug naar de juiste begroting (20 al dan 25 euro).

Begroting 20 euro contributie.

Contributie begroting: 8750. Dit kan realistisch gezien niet met een contributie van 20 euro.

CT: Je huur is verlaagd in vergelijking met je begroting van vorig jaar. Gaan jullie hier iets anders mee doen?

JvB2: De verhuur lag vorig jaar een tijd plat, is dit jaar weer goed bezig.

JW: Judo vereniging waaraan we voorheen verhuurden, kunnen we daar niet contact mee zoeken?

JS: Die doen nu alles binnen, dus hebben geen tent meer nodig.

C2C: 2000 euro. We krijgen vast maar 500 euro, maar er zijn al 13 inschrijvingen bij introreunie. Er wordt verwacht dat er meerdere inschrijvingen zullen komen.

LD: Ik vind 1500 euro wel een heel groot bedrag om op te gokken.

JW sluit zich bij LD aan.

Na een berekening lijkt de 2000 euro haalbaar.

RK: Dat ik sprak met de heren van C2C, hadden zij het wel over minimaal 12 uur per week dat je gaat werken.

SvO: Ik denk dat je realistisch moet blijven, want ik heb me alleen ingeschreven omdat mijn nummer werd gevraagd. Een heel groot deel zal zich er niet van bewust zijn geweest dat er een open dag is.

JvB: Je moet er ook een volledig jaar werken om aan het begrote bedrag te komen.

JW: Ik zou realistisch gezien lager begroten, omdat het dan alleen maar mee kan vallen.



JvB2: Ik stel voor het te verlagen naar 1000.

Hier is het grootste deel het mee eens.

JW: 8 oktober vereniging samenwerking is gedeeltelijk stopgezet. Gaan jullie hier wel weer wat mee doen?

JvB2: Komt bij commissies.

LD: Hoe heb je de 1000 van Sponsoring bedacht?

JvB2: Ik heb deze gehouden zoals vorig jaar, maar ik denk dat ie hoger wordt als we Interflow binnenhalen, maar op deze manier kan het alleen maar meevallen.

Verder geen vragen over inkomsten.

## Uitgaven

Er is flink moeten korten op alles. Bestuur en ledenpasjes gaan naar beneden, verzekering en ICT blijven ongeveer hetzelfde. Kantoorartikelen iets verhoogd, gaan iets omhoog. Bankkosten en KvK op hetzelfde.

SdK: Waarom houd je Bankkosten op hetzelfde als je vorig jaar duurder uit kwam?

JvB2: De ING heeft de eerste keer alles geweigerd, want ze wilden telkens iets unieks. Dit moest dus voor de tweede keer. We hopen inmiddels de trucjes te pakken hebben.

MB: volgende keer nalezen of er wijzigingen zijn.

JW: Geen kosten ICT?

JvB2: De introadmin valt af, compenseert met het werk aan de website van Omnivas op zich. Voor Marketing heb je gewoon geld nodig.

Het IC is erg verlaagd, omdat er geen geld voor is en het IC kan eigen sponsoren binnenhalen.

MC: We hebben dit jaar eigen sponsoren binnengehaald, maar volgens mij kwam je met een intro altijd op de min uit. Ik vraag me af of je moet minderen op zoiets groots als de intro.

**JvB2: -**

JvB2: 1000 van Inholland, 1500 van Omnivas, daar houdt het bij op voor de intro.

LD: vraag over weekend weg: Als je kijkt naar de bezuinigingen die je doet, haal je bij het weekend weg relatief meer af dan bij de rest.

JvB2: We gaan op weekend weg met steeds meer man. Je vaste kosten gaan iets meer omhoog, maar ook je inkomsten (meer mensen die meegaan) gaan iets omhoog. De splitsing tussen weekend weg 1 en weekend weg 2 zijn in principe eerlijk verdeeld.

SvO: Het is een weekend voor leden van de studentenvereniging. Studenten hebben over het algemeen niet zo heel veel geld, maar ik denk niet dat het de bedoeling is dat de contributie voor weekend weg rond de 60 euro moet blijven hangen.

SK: Alle prijzen gaan omhoog.

WdB: Het lijkt me handig als de begroting voor weekend weg omhoog gaat, als je voor weekend weg 1 al 800 euro hebt beloofd.

JvB2: Komen we zo op terug.

SdK: Ik vind niet dat je de koelkastposten omhoog moet doen.

MB: Denk je dat alleen het bestuur drinkt vanuit de koelkast?

Discussie ontstaat.

CT: Waarom gooi je de koelkast kosten omhoog en houd je 'm niet gelijk?

JvB: Goed, we hebben een verschil van 1000 euro en die 50 euro gaat dat niet oplossen.

JW: Een likje verf en dan ben je er wel, hoe kom je dan op 500?

JvB2: Er moet een kast komen voor de truien, er moeten nieuwe bank komen, er moet geveerd worden. Maar we gaan natuurlijk zoveel mogelijk kosten proberen te besparen. We gaan het hok praktisch maken.

JW: Vraag aan Martijn Kraaijenvanger of we nog spullen kunnen hebben van het oude schoolgebouw.

WdB: Met wintersport gaan er twee keer zoveel mensen mee, waarom wordt daar zoveel op geminderd?

TS: Je krijgt Omnivas en SAS gecombineerd.

MC: Je koopt een fust. Of je nou met 12 of 24 mensen bent.

Vixittent moet worden vervangen. Dit zal maximaal 300 euro uitkomen.

MC: Je kan ervan uit gaan dat je met de intro begroting in de min komt.  
Vandaar begroting nummer 2.  
Begroting 25 euro contributie.  
Inkomsten: Contributie is hoger.  
Wat betreft uitgaven is alles gelijk gebleven of verhoogd. De intro is hier omhoog gegaan.  
LD: Denk je niet dat uitgaven Marketing hoger moeten?  
JvB2: Ik denk het niet, ik denk dat je met 400 euro echt wel gedekt bent.  
CT: Wat heb je aan sponsors binnengehaald?  
JvB2: Ik zie de marketingkosten niet omhoog gaan als je meer sponsors krijgt.  
CT: Als je naamsbekendheid wil, moet je meer uitgeven.  
JvB2: Met dat beetje geld krijg je niet de naamsbekendheid die je wil bereiken.  
JW: is het niet handig om de bestuurspost met 100 euro te verlagen, omdat je aan de leden ook meer vraagt.  
Bestuur is het hiermee eens.  
MP: In hoeverre is er verschil tussen de twee begrotingen. Er zijn 2000 euro meer uitgaven.  
Als je 1000 euro in de min staat, kan je toch iets besparen op die 2000 uitgaven die je meer doet in de tweede begroting.  
JW: Je moet niet willen korten op de weekenden weg en de introductieweek.  
De laatste verhoging van de contributie is geweest met de invoering van de euro.  
WdB: Houd ook rekening met de opzeggingen.  
JvB2: Hebben we gedaan. Na de AVG wijziging hebben al veel slapende leden hun lidmaatschap opgezet. We verwachten niet dat er heel veel meer mensen zullen zijn. Mocht de contributie worden doorgevoerd, zal er morgen een mail worden opgesteld, waarop binnen twee weken kan worden gereageerd.  
JvB: Vind je dat je begroting 0 kan zijn?  
MB: Nee, je continuïteit van je vereniging is heel belangrijk. Je moet inderdaad niet willen inkorten in je weekenden weg en intro.  
LD: de kosten die je doet, zijn met name investeringen in de studentenvereniging.  
MB: Ik heb geadviseerd een plan te maken met wat je wil vervangen, wanneer je dit wil doen, etc. Omdat ik dit als los plan wil zien van al het andere, moet je ermee terugkomen in een andere ALV.  
LD: Het bestuur mag een voorstel doen dat zij bovenop de begroting nog willen doen midden in het jaar.  
Als er een plan komt, wordt dit in elk geval in een ALV besproken.  
Met een contributie van 25 euro hoeven we nergens in te bezuinigen en kunnen we in de belangrijke dingen meer geld uitgeven.  
CT: Waarom gaan we niet alsnog korten op andere dingen?  
JvB2: Omdat we op deze manier niet hoeven te korten op de dingen die belangrijk zijn en we op de gebieden van weekenden weg en introductieweken niet moeten willen korten.

Komt de huisregelwijziging voor 25 euro contributie er? Ja, de meerderheid heeft voor gestemd.  
Ook de begroting (met 25 euro contributie) is goedgekeurd. Twee man op onthouden, maar het grootste deel is voor.

## **17. Commissies**

Ic: AJ is aan het vertellen, ze bedankt het afgelopen IC. Ze willen weer een intro met heel veel nullen, ze zijn nu al bezig om mensen in te plannen voor opendagen. Ze zijn ook aan het promoten voor de commissies. MC overtuigt iedereen met haar mooie stem en dat je jezelf gaat tegen komen en het is echt leuk en verslavend. AJ vindt veel voldoening heel erg belangrijk en ze hebben heel veel complimenten gehad van afgelopen jaar. Volgend jaar gaat AJ mee doen, AL misschien (dit wordt gevraagd door SvO) QV gaat eventueel aan mee doen. JvB wil MC maar die wilt niet meer volgens AJ. Want MC wil graag zomervakantie. Als je wil moet je een mailtje sturen. Geen vragen.

Vixit: namens J gaat AJ eerder beginnen om mensen te werven. Er wordt gekeken naar de inschrijfformulieren en ze wilt er een mail uit sturen. SK vraagt of je alleen ehbo kan doen als je Omnivas bent. Maar AJ geeft geen duidelijk antwoord. De lijsten zijn gecontroleerd door AJ.

LH: Vixit is eigenlijk alleen maar Vixit in de intro voor de rest gwn ehbo.

Fac: AJ presenteert FAC voorzitter opvolger namelijk KV. Dit is KV en die wordt nu de nieuwe voorzitter en de feesten worden beter verdeeld. Het gaat goed en novemberfeest is bekend en geen vragen.

NdB komt naar voor voor Weekend weg. Weekend weg commissie is groot. Groter dan SAS en groter dan Omnivas bestuur. De inschrijflijsjt was weer binnen een uur, anderhalf uur vol. De locatie is bezocht en aanbetaald. Als je gegevens nog niet helemaal volledig zijn ingevuld op de lijst, ga hier dan even achter aan. Het voedsel wordt weer gemaakt door SdK en LD.

TS: ik ben best wel actief binnen de vereniging en ik sta op de 10<sup>e</sup> plek op reservelijst. Kijken jullie nog naar activiteit binnen de vereniging? NdB: Inschrijvingen gelden niet indien niet volledig. Volgend weekend weg komt er een andere manier van inschrijvingen. NdB: er is vanuit de commissie besloten dat er 70-80 man mee mag, meer niet. Er vallen nog mensen af, dus er kunnen wel meer mensen mee.

JvB: Kunnen de commissies iets kleiner worden gemaakt voor de volgende keer?

QV: Is gekomen doordat de groep eigenlijk al gemaakt. Op dat moment was er geen contact vanuit Omnivas bij. Er is toen besloten dat de volgende keer er zicht wordt gehouden op de grootte van de groepen.

MvdB: De eerstejaars lijst heeft voorrang, maar dit is toch niet eerlijk tegenover de actieve leden? Die maken tijdens weekend weg de sfeer.

SK: Maar het moet ook doorstromen.

MP: Er staan meer dan genoeg mensen op de lijst die meer voorrang hebben dan actieve leden.

MC: De nieuwe leden komen binnen de studentenvereniging door middel van de weekenden weg na de introductieweek.

MB: volgende keer digitaal laten inschrijven, daarnaast kijken wat voor mogelijkheid er is voor een grotere locatie.

SK: Overweging voor commissie: Meer mensen bij de commissie, misschien meer mensen mee.

NdB: Dit moet worden overlegd met de commissie.

SvO: Vorig jaar met Texel was de lijst ook heel lang, toen is de betaling vroeg gedaan, degene die betalen, kunnen mee, de mensen die niet op tijd betalen, kunnen dan niet mee gaan.

## Wintersport

MC en TS. Dit jaar gaat wintersport naar Italië. Er gaan heel veel mensen mee en eigenlijk zit de wintersport al vol. 1 applaus voor TS en MC. Er is van te voren gezegd wie er sowieso mee gaan. Dit was 22 man. Nu hebben vandaag nog 2 mensen zich aangesloten, LH en MB. TS en MC hebben het erg goed geregeld. JW: wanneer is de betaling? MC en TS hebben een link die getest is op of ie werkt of niet. Vanuit Omnivas en Sas komt er een fust mee.

## 8 oktober

In gesprek gegaan over de polstokverspringactiviteit. Idee erachter was naamsbekendheid maken, zouden dan in de stad staan en mochten truien verkopen. De polstokvereniging heeft 2 keer afgezegd en toen trok 8 oktober de stekker eruit. Ruim van te voren contact gezocht over kroegentocht, maar die zeiden toen dat het te laat was. De eigen georganiseerde kroegentocht was een succes. 8 oktober vereeniging staat op dit moment op een laag pitje, maar wordt in 2019 weer geprobeerd nieuw leven in te blazen.

## 18. SAS

Geen nieuwe leden om voor te stellen.

Verbouwing

Waarschijnlijk duurt het nog een maand voor het bouwen van de bar. Dit is een inschatting, dus het kan langer duren. CT hoopt dat het een maandje duurt nog. In totaal zijn er 8 partijen in betrokken. Communiceren en afspraken maken en dergelijke is daardoor vrij moeilijk. TS: Rond de jaarwisseling hoopt het SAS in de nieuwe soos te kunnen. De nieuwjaarsborrel zou dan ook een grand opening kunnen zijn. MB: wat zijn de openingsplannen, qua feest en dergelijke? CT: We willen graag een groot openingsfeest houden. MB: kijk of Inholland eventueel dingen wil uitdelen, voor bijvoorbeeld een gratis biertje of dergelijke. CT: het SAS heeft tegenwoordig zelf ook sponsoren. SK: het wodkafeestje is met Halloween → gratis shit winnen.

#### **19. WVTTK**

Geen WVTTK.

#### **20. Afsluiting: 00:25**